
Protokół 7/14 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 3 lipca 2014 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Zdzisław Michael – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Bogdan Wyczałkowski – Burmistrz Gminy Paczków. 

3. Grzegorz Jasiok – Sekretarz Gminy Paczków. 

4. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

5. Małgorzata Maluch – Kupiec. 

6. Waldemar Sulikowski – Kupiec. 

7. Kazimiera Domańska – Kupiec. 

8. Maria Chowałko – Kupiec. 

9. Teresa Stańczyc- Bednarz – Firma turystyczna. 

10. Joanna Janowczyk – Kupiec. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1005, a zakończyło się o godzinie 1145. Wszystkich 

obecnych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej Z.K. Michael, który został wybrany na 

przewodniczącego posiedzenia. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał. 

2. Sprawy różne. 

Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy zatwierdzają Protokół nr 

4/2014 z dnia 22.05.2014 r. W wyniku głosowania Protokół ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich Komisji z dnia 22.05.2014 r. nr 4/2014 został przyjęty jednogłośnie. Następnie 

zwrócił się do członków Komisji czy zatwierdzają Protokół nr 5/2014 z dnia 12.06.2014 r. W 

wyniku głosowania Protokół ze wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji z dnia 12.06.2014 

r. nr 5/2014 został przyjęty jednogłośnie. 

Do pkt 1.  

Przewodniczący posiedzenia poprosił, o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Paczków na 2014 r.  

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia dochodów 

budżetu o kwotę 47.600,00 zł; w tym: dochody bieżące 47.600,00 zł, zgodnie z załącznikiem 

 



Nr 1. W Dz. 801 oświata i wychowanie, Rozdz. 80110 gimnazja, § 0750 dochody z najmu i 

dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub 

innych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych oraz innych umów o 

podobnym charakterze zwiększenie o 6.400,00 zł. § 0830 wpływy z usług zwiększenie o 

33.000,00 zł. Są to dodatkowe wpływy z najmu pomieszczeń i dodatkowe wpływy z tytułu 

przygotowywania posiłków. W Dz. 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, Rozdz. 

92105 pozostałe zadania w zakresie kultury w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie 

wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 

ust. 1 pkt 2 i 3 § 2320 dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego zwiększenie o 

8.200,00 zł. są to środki na realizację programu odnowa wsi. Dochody bieżące po zmianach 

wynoszą 32.932.634,05 zł. Dochody majątkowe 35.819 423,05 zł. 

W § 2 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 47.600,00 zł, 

w tym: wydatki bieżące 45.717,64 zł, wydatki majątkowe 1.882,36 zł, zgodnie z załącznikiem 

Nr 2. W. Dz. 750 administracja publiczna, Rozdz. 75095 pozostała działalność, § 6610 

dotacje celowe przekazane gminie na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego zwiększenie 

882,36 zł. są to środki w ramach Partnerstwa Nyskiego. W Dz. 758 różne rozliczenia, Rozdz. 

75818 rezerwy ogólne i celowe, § 4810 rezerwy zwiększenie 6.317,64 zł. Rezerwa jest bliska 

zeru to zwiększenie zabezpieczy działalność w trakcie wakacji gdy nie będzie sesji. W Dz. 

801 oświata i wychowanie, Rozdz. 80110 gimnazja, § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zmniejszenie 10.000 zł. § 4220 zakup środków żywności zwiększenie 15.000 zł. § 4240 zakup 

pomocy naukowych, dydaktycznych i książek zwiększenie 463 zł. § 4270 zakup usług 

remontowych zwiększenie 30937 zł. § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 3000 zł. Są 

to zmiany na wniosek dyrektora Gimnazjum. W Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego, Rozdz. 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby, § 2480 dotacja 

podmiotowa z budżetu dla samorządowej instytucji kultury zwiększenie 8.000 zł. to są środki, 

które są przesunięte z pozostałej działalności z przeznaczeniem na dożynki gminne. § 6050 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 500 zł. chodzi o modernizację 

świetlicy wiejskiej w Lisich Kątach, Rozdz. 92195 pozostała działalność, § 4210 zakup 

materiałów i wyposażenia zmniejszenie 8000 zł. W Dz. 926 kultura fizyczna, Rozdz. 92601 

obiekty sportowe § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 500 zł. 

chodzi o budowę boiska w Gościcach. 

 



Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik poinformował, że w załączniku nr 1 zmiany dotyczą 2014 r. i spowodowane są 

zmianami budżetu. Ponadto w 2015 r. następuje zmiana dot. przedsięwzięcia „Rozwój miast 

poprzez wzmocnienie kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog społeczny oraz 

współpracę z przedstawicielami społeczeństwa obywatelskiego - Pozyskanie środków 

finansowych na opracowanie strategii i innych dokumentów projektowych” o kwotę 882 zł. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Paczków. 

J. Kalisz poinformowała, że gmina miała już dostosowane przepisy. 

Z-ca Burmistrza dodał, że uchwała jest formalnością. 

Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Przypomniał, że otrzymano projekty uchwał wraz z wystąpieniem Burmistrza, informującym 

o 8 złożonych wnioskach. Trzeba dzisiaj wybrać komu udziela się dotacji i na jakie kwoty. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że wpłynęło 8 wniosków na dotacje, na zadania realizowane 

w tym roku. Jeżeli dzisiaj nie przyzna się dotacji, nie zamyka to szansy na otrzymanie dotacji 

w przyszłym roku. Wspólnota Mieszkaniowa E. Plater 2 w Paczkowie, cel dotacji: remont 

dachu, elewacji i klatki schodowej budynku. Wnioskowana kwota dotacji: 98.788,41 zł. 

Jeszcze wczoraj było spotkanie wspólnoty. Cały remont będzie kosztował 400 tyś zł. 

Właściciele nie są w stanie ponieść takiego kosztu, nawet biorąc pod uwagę kredyt. Nie są w 

stanie płacić na fundusz remontowy 6 zł. za metr kwadratowy. 

P. Tetłak zadał pytanie czy rozważano możliwość, aby podzielić remont? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że rozważano, ale w tym przypadku i dach i elewację trzeba 

zrobić razem. 

P. Tetłak zadał pytanie czy Zarządca składał wniosek na dotację do Ministerstwa? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że nie składał wniosku, gdyż nie było jeszcze dokumentacji 

projektowej. Taki wniosek złoży w tym roku. Chociaż złożyli wnioski do Powiatu skąd 

otrzymali dotację w wysokości 10.000 zł. i do konserwatora skąd otrzymali dotację w 

wysokości 30.000 z., ale i tak nie wykonają tego remontu w tym roku. Temat jest otwarty. 

Proponuje, aby nie przyznawać dotacji, bo i tak będą musieli ją zwrócić. 

 



P. Tetłak zauważył, że można zastosować takie rozwiązanie, żeby nie stracić dotacji, że w 

tym roku wyremontuje się klatkę schodową. 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że musi się nad tym zastanowić zarządca wraz że wspólnotą. 

Podobna sytuacja jest jeżeli chodzi o Wspólnotę Mieszkaniową Narutowicza 10 w 

Paczkowie, cel dotacji: remont dachu i elewacji budynku. Wnioskowana kwota dotacji 

27.105,12 zł. Jest wątpliwe, że remont zostanie wykonany, gdyż wspólnota ma tylko na 

funduszu remontowym 10.000 zł. i nie podnoszono stawki za metr. Nie otrzymała też innych 

dotacji. Taka sama sytuacja jest jeżeli chodzi o Wspólnotę Mieszkaniową Rynek 43 w 

Paczkowie, cel dotacji: remont dachu oraz elewacji budynku. Wnioskowana kwota dotacji 

37.341,62 zł. Wspólnota posiada na funduszu remontowym kwotę 15.000 zł. i jest pewność, 

że nie wykona remontu w tym roku. Wspólnota ta też nie otrzymała żadnej dotacji z zewnątrz. 

Jeżeli chodzi o Parafię Rzymskokatolicką w Paczkowie, cel dotacji: ołtarz w kaplicy 

Maltitzów w kościele p.w. św. Jana Ewangelisty. Wnioskowana kwota dotacji: 24.006,05 zł. 

Propozycja jest, żeby przyznać 20.000 zł. Jeżeli chodzi o Parafię Rzymskokatolicką w Starym 

Paczkowie, cel dotacji: część gotycka głównego ołtarza w kościele p.w. Wszystkich Świętych 

w Starym Paczkowie. Wnioskowana kwota dotacji 20.000,00 zł. Propozycja jest, aby 

przyznać 10.000 zł. Rozmawiał w tej sprawie z Burmistrzem proboszcz, który stwierdził, że 

10.000 zł. będzie satysfakcjonującą kwotą, dlatego, ponieważ otrzymał 8.000 zł. z Powiatu i 

40.000 zł. od konserwatora zabytków. Jeżeli chodzi o Parafię Rzymskokatolicką w 

Kamienicy, cel dotacji: renowacja monstrancji. Wnioskowana kwota dotacji: 3.300,00 zł. 

Propozycja jest, aby dofinansować w kwocie 3.300 zł. Pozostały dwie Wspólnoty Rynek 22-

23 w Paczkowie, Rynek 4 w Paczkowie. Obie Wspólnoty otrzymały dofinansowanie z 

Powiatu w wysokości 5.000 zł. Jeżeli chodzi o Wspólnotę Mieszkaniową Rynek 4 w 

Paczkowie, cel dotacji: remont dachu oraz elewacji budynku. Wnioskowana kwota dotacji: 

13. 618,55 zł. Remont jest planowany na 55.000 zł. Gmina ma 66% udziałów w tej 

kamienicy. Remont należy przeprowadzić, gdyż są tam dwa lokale komunalne, które chce się 

sprzedać, ponadto odpadają elementy z tej kamienicy. Trzeba było ją zabezpieczyć. 

Propozycja jest, aby dofinansować Wspólnotę w wysokości 11.700 zł. Jeżeli chodzi o 

Wspólnotę Mieszkaniową Rynek 22-23 w Paczkowie, cel dotacji: remont dachu. 

Wnioskowana kwota dotacji: 21.122,37 zł. Proponuje się przyznać 15.000 zł. 

P. Tetłak zadał pytanie czy istnieje pewność, że remont zostanie wykonany? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do członków Komisji czy zatwierdzają następujący 

podział środków na dotacje do zabytków: 

 



1) Parafia Rzymskokatolicka w Paczkowie, cel dotacji: ołtarz w kaplicy Maltitzów w 

kościele p.w. św. Jana Ewangelisty kwota dotacji: 20.000,00 zł  

2) Parafia Rzymskokatolicka w Starym Paczkowie, cel dotacji: część gotycka głównego 

ołtarza w kościele p.w. Wszystkich Świętych w Starym Paczkowie kwota dotacji 

10.000,00 zł 

3) Parafia Rzymskokatolicka w Kamienicy, cel dotacji: renowacja monstrancji kwota 

dotacji: 3.300,00 zł 

4) Wspólnota Mieszkaniowa Rynek 4 w Paczkowie, cel dotacji: remont dachu oraz 

elewacji budynku kwota dotacji: 11. 700,00 zł 

5) Wspólnota Mieszkaniowa Rynek 22-23 w Paczkowie, cel dotacji: remont dachu kwota 

dotacji: 15.000,00 zł 

Podział dotacji został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że wpłynęło pismo Stowarzyszenia Kupców i 

Przedsiębiorców w Paczkowie w sprawie zniesienia strefy parkingowej w centrum Paczkowa. 

Powitał przedstawicieli Stowarzyszenia i rozpoczął dyskusję na powyższy temat. 

M. Małuch przypomniała, że jak ostatnio byli na spotkaniu z radnymi to mówili, że jest źle, 

teraz jest bardzo źle, targowisko zostało przeniesione na Jagiellońską. Tam parkingi są 

darmowe. Ruch w centrum zanika całkowicie, a parkingi jeszcze obciążają. Urzędnicy też nie 

parkują w mieście, parkują poza centrum. Ani Urząd nie zarabia na tym, kupcy tracą. Sklepy 

się zamykają to podatki również nie będą wpływać do Gminy. Przyszedł czas, aby się nad 

tym zastanowić. W Otmuchowie nie ma płatnych parkingów. Ma nadzieję, że dzisiaj zostanie 

podjęta słuszna decyzja. 

W. Nowakowska przypomniała, że przy wcześniejszych rozmowach o likwidacji płatnych 

parkingów brano pod uwagę fakt, że jest podpisana umowa na obsługę parkingów. Natomiast 

teraz w sytuacji jaka jest, przyznaje rację, że nie powinno być płatnych parkingów. Jako 

miasto turystyczne, gdy przyjeżdżają turyści to muszą szukać parkingów, których jest bardzo 

mało. Zaproponowała, aby zlikwidować płatną strefę parkingową. 

P. Tetłak zauważył, że powinno się dążyć do rozwoju przedsiębiorczości i dlatego całkowicie 

przychyla się do wniosku. Uważa, że strefa w obecnym kształcie nie ma sensu dalszego 

funkcjonowania. Z tego co mu wiadomo nie zarabia się na strefie, jedynie co, to centrum 

miasta się nie korkuje, ale czy to jest wystarczający argument, żeby utrudniać życie naszym 

mieszkańcom? Zadał pytanie do kiedy obowiązuje umowa? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że umowa obowiązuje do końca września br. Strefą zarządza 

ZUKiM. Trzeba sprawdzić jak rozwiązać umowę z firmą, która wynajmuje parkomaty. W 

 



momencie, gdy tworzono strefę nie myślano o tym, aby strefa przynosiła dochody, nie taki 

był zamiar, zamiarem było usprawnienie ruchu w Rynku. Obecnie sytuacja się zmieniła, 3 

lata temu, gdy przez rok nie było strefy na Rynku tworzyły się korki. Taki był cel utworzenia 

strefy, żeby usprawnić funkcję komunikacyjną Rynku. Jeżeli Państwo oceniacie, że sytuacja 

na tyle się zmieniła, że to się nie powtórzy i nie będzie kłopotów z nadmiernym ruchem, to on 

nie widzi przeciwwskazań, żeby rozwiązać umowę. Jeżeli firma wynajmująca parkomaty się 

zgodzi, to do końca lipca za porozumieniem stron można zamknąć strefę płatną. 

W. Sulikowski zaproponował, aby parkomaty przenieść na ul. Jagiellońską. 

W. Krótkiewicz zauważył, że nie wie, czy jak zlikwiduje się strefę, to czy nie będzie znowu 

centrum zakorkowane. 

P. Tetłak odpowiedział, że regularnie parkuje na ul. Wojska Polskiego, gdzie ciężko jest 

zobaczyć kontrolera. Nikt nie kontroluje tego, czy bilety są wykupione. Mimo to ulica się nie 

korkuje. 

Przewodniczący posiedzenia poddał wniosek pod głosowanie: 

Komisje zapoznały się z pismem z dnia 2.06.2014 r. Stowarzyszenia Kupców i 

Przedsiębiorców w Paczkowie w sprawie zniesienia strefy parkingowej w centrum Paczkowa. 

Komisje pismo zaopiniowały pozytywnie i postanowiły zlikwidować strefę płatnego 

parkowania, w możliwie jak najszybszym terminie. Komisje wnioskują do Burmistrza o 

przygotowanie potrzebnych dokumentów pozwalających na zlikwidowanie strefy płatnego 

parkowania w dotychczasowym kształcie.   

Komisje wniosek przyjęły do realizacji większością głosów. 

Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości gruntowych.  

Ponieważ nie było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

gminnej nieruchomości gruntowej oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. Na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu 3 

Komisji, które odbyło się rano zaakceptowano ten projekt uchwały. 

Na tym Przewodniczący zakończył 1 pkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 3 lipca 2014 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Zdzisław Michael

 



 

 


